
BESLUITENLIJST COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING d.d. 19 januari 2021

Aanwezig: Maarten-Jan vd Ende (SGP), Jan Mark ten Hove (SGP), Margreet de Deugd (CDA), Jacco Schook
(D66), René Zonnebeld (PvdA), Jako Sterrenburg (CU), Stavros Barzas (VVD), Corné van Werkhoven (SGP),
Hans van Ommen (CDA)

Portefeuillehouders: P.J. Verheij en C.W.M. Jongmans
Voorzitter: H.H. Erdogan
Griffier: A.J.A. Conrad-Smit

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de digitale vergadering en heet een ieder welkom.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

 

2 Vaststellen verslag Commissie Bestuur en Samenleving 8 december 2020
Besluit
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Er zijn geen mondelingen mededelingen uit het college.

Wethouder Jongmans geeft mondeling antwoord op de schriftelijke vragen vanuit de D66 over de
subsidie die is verstrekt vanuit het college aan de voedselbank.
De situatie bij de voedselbank is zorgelijk. Er zijn meer uitgaven en inkomsten zijn weg gevallen.
Mede ook op verzoek vanuit de raad is er een subsidie verstrekt aan de voedselbank.
Daarnaast heeft het college een drietal acties uitgezet. Ten eerste wordt er gekeken naar de
landelijke regeling, waarbij er ondersteuning is vanuit de gemeente richting de voedselbank. Ten
tweede wordt het gemeentelijk netwerk aangesproken om de voedselbank te ondersteunen. En ten
slotte wordt er gekeken naar regionaal beschikbare middelen om lokale acties te faciliteren.

Bespreekstukken

4 Raadsvoorstel Zienswijze begrotingswijziging SOJ 21 (2655426)
Besluit
De commissie stelt dat de zienswijze een herhaling van zetten is, maar kan zich vinden in de
scherpte van de zienswijze. Er worden nog aanvullende vragen gesteld rondom de controles die
zijn uitgevoerd in opdracht van de SOJ, stichting Horizon en wachtlijstbemiddeling. Wethouder

Pagina 1



Verheij beantwoord deze vragen.

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 26 januari
2021.

Ingekomen stukken

5 Schriftelijke vragen D66-fractie over Lokale schuldhulpverlening (2657581)
Besluit
Er worden vanuit de commissie enkele verduidelijkende vragen gesteld. Wethouder Jongmans
geeft de stand van zaken op dit moment weer.

De commissie plaatst deze raadsinformatiebrief op de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de
raad van 26 januari 2021.

6 Raadsinformatiebrief Strategisch Informatiebeveiligingsbeleid (2655429)
Besluit
Er worden enkele verduidelijkende vragen gesteld vanuit de commissie. Wethouder Verheij
beantwoordt deze en geeft aan dat zodra het tactische plan er is, deze gedeeld wordt met de raad.

De commissie plaatst de raadsinformatiebrief op de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de
raad van 26 januari 2021.

7 Raadsmemo Jaarverslag Leerplicht (2656736)
Besluit
De commissie plaatst de raadsinformatiebrief op de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de
raad van 26 januari 2021.

Sluiting

8 Rondvraag
Besluit
Corné van Werkhoven vraagt naar de jaarlijkse raadsmemo met de terugkoppeling van de gang
van zaken rondom de jaarwisseling. 
Antwoord van burgemeester Paans na de vergadering: De jaarlijkse verantwoording oud en nieuw
komt in februari (voor de raadsronde van maart).

Margreet de Deugd vraagt naar de communicatie met de scholen binnen Alblasserdam en de
gemeente tijdens de lockdown. Wethouder Jongmans geeft aan dat er eens per 2 weken een
contactmoment is met de scholen binnen Alblasserdam. Tot op heden zijn er  nog geen
verontrustende signalen.

Margreet de Deugd benoemt de oproep voor bemensing van de stembureau's tijdens de tweede
kamer verkiezingen op half maart. Zij vraagt naar de stand van zaken en vraagt aandacht voor het
coronaproef verlopen van de verkiezingen.
Wethouder Jongmans geeft aan dat er voldoende bezetting is voor de drie verkiezingsdagen en
natuurlijk is er aandacht voor het coronaproef laten verlopen van de verkiezing.
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Hans van Ommen vraagt waarom bewoners van de Waalsingel en de Eksterstraat nog niets
hebben vernomen van de gemeente in verband met het blussen van de brand jongstleden.
Burgemeester Paans geeft na de vergadering aan dat er een bestaande rolverdeling tussen
Woonkracht 10 en de gemeente is. Ook in deze casus. De gemeente gaat nav deze casus en de
reactie vanuit de buurt na of er hierin nog zaken aangepast moeten gaan worden.

Jacco Schook heeft het onderzoek gelezen in de Klaroen waarin staat dat de vaccinatiegraad in
Alblasserdam het laagst is in deze regio. Gelet op de komende vaccinaties tegen Corona vraagt hij
of het college nog actie hierop gaat ondernemen. 
Wethouder Jongmans geeft aan dat er de komende tijd extra aandacht zal zijn voor
informatieverspreiding richting de inwoners. Aan de andere kant hebben mensen ook de autonomie
om zelf de beslissing te nemen voor het wel of niet vaccineren.

9 Sluiting
Besluit
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 20.45 uur de vergadering.
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